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KALLELSE TILL ORDINARIE FÖRENINGSSTÄMMA FÖR 
HSB Bostadsrättsförening Räven i Solna 

 
Medlemmarna i HSB:s Bostadsrättsförening Räven i Solna kallas härmed till ordinarie 
föreningsstämma måndagen den 20:e maj 2024 kl. 19:00 i Bergshamra kyrka församlingssal, 
Rådjursstigen 9. I anslutning till stämman ger styrelsen en statusinformation gällande pågående 
projekt. Efter stämman bjuds på fika! 
 
Solna 25:e april 2024; Styrelsen i Brf Räven 

 
§ 18 RÖSTRÄTT, OMBUD OCH BITRÄDE (Ett utdrag ur föreningens stadgar) 
På föreningsstämma har varje medlem en röst. Innehar flera medlemmar bostadsrätt gemensamt har 
de tillsammans en röst. Innehar en medlem flera bostadsrätter i bostadsrättsföreningen har 
medlemmen en röst. Medlem som inte betalat förfallen insats eller årsavgift har inte rösträtt. En 
medlems rätt vid föreningsstämma utövas av medlemmen personligen eller den som är medlemmens 
ställföreträdare enligt lag eller genom ombud. Ombud ska lämna in skriftlig daterad fullmakt. 
Fullmakten ska vara i original och gäller högst ett år från utfärdandet. Medlem får företrädas av valfritt 
ombud. Ombud får bara företräda en medlem. Medlem får medföra ett valfritt biträde. 

 

DAGORDNING 

1. Föreningsstämmans öppnande 

2. Val av stämmoordförande 

3. Anmälan av stämmoordförandens val av protokollförare 

4. Godkännande av röstlängd 

5. Godkännande av dagordning 

6. Val av två personer att jämte stämmoordföranden justera protokollet 

7. Val av minst två rösträknare 

8. Fråga om kallelse skett i behörig ordning 

9. Genomgång av styrelsens årsredovisning för 2023 

10. Genomgång av revisorernas berättelse för 2023 

11. Beslut om fastställande av resultaträkning och balansräkning 

12. Beslut i anledning av bostadsrättsföreningens vinst eller förlust enligt den fastställda 

balansräkningen 

13. Beslut om ansvarsfrihet för styrelsens ledamöter 

14. Beslut om arvoden och principer för andra ekonomiska ersättningar för styrelsens ledamöter, 

revisorer, valberedning och andra förtroendevalda som valts av föreningsstämman 

15. Beslut om antal styrelseledamöter och suppleanter 

16. Val av styrelseledamöter och suppleanter 

17. Presentation av HSB-ledamot 

18. Beslut om antal revisorer och revisorssuppleanter 

19. Val av revisor/er och revisorssuppleant 

20. Beslut om antal ledamöter i valberedningen 

21. Val av valberedning, en ledamot utses till valberedningens ordförande 

22. Val av ombud och ersättare till distriktsstämmor samt övriga representanter i HSB 

23. Övriga anmälda ärenden och motioner till stämman 

24. Föreningsstämmans avslutande 

Bilagor: 

• Årsredovisning och revisionsberättelse 2023 

• Valberedningens förslag 

• Styrelsens förslag på valberedningens arvode 

• Motioner och styrelsens svar och yrkanden till dessa 













































 

*) inkomstbasbeloppet 2024 är 76 200 kr       (2023: 74 300 kr)  

 

HSBs Brf Räven i Solna  

Valberedningens förslag till föreningsstämman den 20 maj 2024 
 

Valberedningens förslag till antal ledamöter och suppleanter 

 

Valberedningen föreslår att styrelsen skall utökas med en styrelseledamot till totalt 8 ledamöter, så 

att det totalt blir 9 ledamöter inklusive HSB-ledamoten, samt ha oförändrat antal suppleanter (2 st). 

 

Valberedningens förslag till val av styrelse 

 

Styrelseledamöter:  Mikael Kullberg  Illerstigen 24  Omval 1 år 

    Tobias Fink   Illerstigen 6  Omval 1 år 

    Angelica Öhagen  lllerstigen 4  Nyval 2 år 

    Agneta Eronn   Illerstigen 30  Nyval 2 år 

 

Från föreningsstämman 2023 kvarstår: 

    Lukas Bergliden  Illerstigen 32  Kvarstår 1 år 

    Antonio Cerrato Sancho Illerstigen 22  Kvarstår 1 år 

    Charlotte Arvidsson  Illerstigen 16  Kvarstår 1 år 

    Andreas Wieser  lllerstigen 12  Kvarstår 1 år 

 

Styrelsesuppleanter:   Rosa Sanchez Martinez Illerstigen 36  Nyval 1år 

    Mattias Backlund  Illerstigen 30  Nyval 1år 

 

Valberedningens förslag till val av revisorer 

 

Revisor:   Göran Lilja   Illerstigen 12  Omval 1 år 

Revisorssuppleant:  Erik Johan Elvers  Illerstigen 28  Nyval 1 år 

 

 

Valberedningens arvodesförslag till styrelse och revisor 

 

Arvode knutet till inkomstbasbeloppet* enligt följande: 

1. Styrelsens fasta arvode uppgående till 100 % av inkomstbasbeloppet att fördelas inom 

styrelsen. 

2. Mötesarvodet uppgående till 1% av inkomstbasbeloppet per möte till närvarande 

styrelseledamot och styrelsesuppleant. 

3. Styrelsen kan därutöver besluta om att rörligt arvode ska utgå till styrelseledamot eller 

styrelsesuppleant för vilken styrelseuppdraget under året har utvidgats utöver ordinarie 

styrelseuppdrag. Sådant rörligt arvode kan totalt för samtliga styrelseledamöter och 

styrelsesuppleanter uppgå till ett sammanlagt belopp om högst 100 % av 

inkomstbasbeloppet. 

 

Revisorsarvode uppgående till 10 % av inkomstbasbeloppet. 

 

______________ 

Valberedningen, Bergshamra 22 april 2024 

Hélène Bernhardt, Marcus Grimfors, Åsa Moberg och Jeanne-Marie Pizarro 

 

OBS: Valberedningen har ny e-postadress: valberedningenbrfraven@googlegroups.com 



Information från HSB angående revisorer 

 

HSB Riksförbund utser en revisor och vi har blivit informerade att nuvarande revisor 

kommer att bytas ut 2024 men kvarstå som suppleant och innebär att:   

o Lizette Söderdahl från BoRevision är vald som ordinarie revisor och 

o Niclas Wärenfeldt från BoRevision är vald som revisorssuppleant 

 

 

 

 

 

 

Styrelsens förslag till valberedningens arvode 

 
Styrelsen föreslår oförändrad ersättningsmodell för valberedningens arvode enligt: 
 

Valberedningens arvode uppgår till 3,5% per person av inkomstbasbeloppet (76 200 

för 2024) vilket ger 2 667kr per person och år). 

 

 

 



Motion 1 - Anders Friberg, illerstigen 24 
 
Förbättra källsorteringen  
 
Styrelsen får i uppdrag att förbättra källsorteringen i föreningen 
 
Sedan årsskiftet är det vad jag vet obligatoriskt att samla in organiskt hushållsavfall i 
Sverige och i EU. Vi uppfyller säkert redan kraven i föreningen formellt. 
Uppenbarligen är dock källsorteringen bland medlemmarna inte optimal med tanke 
på den stora mängden restavfall (sopor) vi fortfarande har. Det är inte så konstigt och 
ganska mänskligt med tanke på att det är just nu lättast att slänga allt i soporna. För 
komposten krävs en särskild nyckel och för resten får man gå bort till allmänna 
källsorteringen.  
 
Eftersom ett liknande förslag presenterades som en del av en motion 2020 som 
visserligen bifölls men inte genomfördes så föreslår jag nu några enkla konkreta 
åtgärder som skulle kunna genomföras direkt (utan att tex hänvisa till 
trädgårdsutredningen): 
 

1. Flytta låsen från komposten till soporna. Alternativt, ta bort alla lås eller 
installera nya lås för alla behållare som kan öppnas med den vanliga dongeln. 

2. Utöka storleken på kompostkärlen (och förhoppningsvis minska på sopkärlen 
efter behov) 

3. Genomför en informationskampanj i föreningen där medlemmar erbjuds att 
köpa lämpliga återvinningskärl till självkostnadspris. 
 

Om vi minskar ned soporna till mindre volymer (vilket är fullt möjligt!) kan vi förenkla 
återvinningen betydligt genom att ersätta ett par av sopkärlen med återvinning av tex 
kartong (som verkar var den största volymen) och några av tidningsbehållarna 
(behövs fortfarande?) med glas och/eller metallinsamling. Det kan ju då ske på de 
befintliga ytorna. För de som har svårt att ta sig till återvinningen som det är nu så 
föreslår jag att vi som goda grannar hjälper till och erbjuder den hjälpen gemensamt 
tills återvinningen kan ske på enklare sätt. 
 
Att öka källsorteringen innebär ju en liten extra ansträngning (särskilt som det är 
organiserat nu) men det kan uppvägas av glädjen och stoltheten att både individuellt 
och som förening känna att vi gör rätt för oss! 
 

 
Styrelsens svar: Källsortering är behjärtansvärt och skall stimuleras i möjlig 
utsträckning. Självklart trevlig om grannar kan hjälpas åt när det behövs. 
 

1. Låsbara sopnedkast för matavfallet installerades för att undvika att annat än 
matavfall slängs i behållarna då det medför straffavgift. Styrelsen valde då att 
inte installera lås på restavfallet pga. kostnaden.  
I projektet för parkeringar, laddstolpar och cykelskjul finns det med att 
förbereda för låsbara sopskåp med nyckelbricka. I dagsläget vet vi inte 
installations-kostnaden, och beslut om eventuellt införande av lås på alla 
luckor och med vilket låsalternativ fattas längre fram i projektet när vi vet 
kostnaden. 
 

2. Matavfall är tyngre än hushållsavfall. Därav är matavfallskärlen 125 liter 
jämfört med 660 liter för restavfallet för att sophämtningen ska fungera. 
Viktbegränsning för matavfallskärlen är orsaken till att vi har två små kärl i 



stället för ett stort. Därav är inte förslaget möjligt att bifalla. 
 

3. Information om sophantering finns frekvent med i föreningsmeddelanden. 
Flera medlemmar har redan idag skaffat sig egna sorteringskärl i hushållet. 
Styrelsen ser det inte som sin uppgift att upphandla sopsorteringskärl för 
föreningens medlemmar. 
 

Styrelsen yrkar avslag på motionens punkt 1, 2 och 3, men kommer fortsätta att 
informera om sophantering i föreningsmeddelanden. 
 

 
 

Motion 2 - Anders Friberg, illerstigen 24 
 
Hållbar trädgårdsskötsel 
 
Styrelsen får i uppdrag att genomföra en ny förhandling/upphandling av en 
hållbar trädgårdsskötsel 
 
Vår trädgårdsskötsel sker sedan lång tid med stora bensinslukande bullriga 
maskiner. Trädgårdsmaskiner släpper ut betydligt mer avgaser och farliga ämnen än 
tex vanliga bilar. Ljudnivån är även den mycket hög och ligger exempelvis för den 
åkgräsklippare som brukar användas här på 95 decibel (dBA). Det är hela 15 dB 
starkare, det vill säga långt mer än dubbelt så starkt (i upplevd ljudstyrka) som 
arbetsmiljönormen på 80 dB!  
 
Föreslår därför att styrelsen omförhandlar vårt nuvarande kontrakt eller gör en ny 
upphandling som innefattar dessa punkter: 

1. Att trädgårdsskötseln sker med eldrivna verktyg i så stor omfattning som 
möjligt. Det finns nu fullgoda alternativ för professionell användning sedan 
flera år. Även vår nuvarande entreprenör har eldrivna verktyg (tex trimmers) 
men använder de inte hos oss. Om det inte är möjligt att använda elverktyg 
fullt ut så ska detta särskilt motiveras och man ska då använda miljöbensin. 

2. Elverktyg bullrar ju ofta mindre men inte nödvändigtvis. Därför bör man även 
specificera en maximal bullernivå för olika moment. 

3. Att några partier av gräsmattan mellan varje hus sparas och görs om till 
blomsteräng för att underlätta den biologisk mångfalden. Det kan med fördel 
vara några av kullarna som ju är svåra att klippa.  

4. Att klippa gräset lite mer sällan och bara när det behövs. Det behöver väl inte 
alltid vara superkort? 

 
Några andra detaljer som kunde förbättras är att entreprenören inte kör sönder vår 
gångväg mot idrottsplatsen och inte parkerar mot skogen där det blir en stor lerpöl 
(lite grus kanske?). En annan användbar sak skulle vara om vi fick ett schema där 
det framgick när de kommer och vad som ska göras.  
 
Vad det gäller vinterunderhållet så föreslår jag att styrelsen undersöker möjligheten 
att sopsalta gångvägarna istället. Det är ju uppenbarligen helt överlägset med tanke 
på alla fina cykelbanor vi har numera. Förbättringen inte minst för de som har lite 
svårare att ta sig ut på vintern skulle bli mycket stor. 
 
Dessa små åtgärder skulle förbättra miljön, vår egen luft, minska bullerstörningarna, 
öka antalet blommor och bin och som grädde på moset minska våra 
trädgårdskostnader! 



 

 
Styrelsens svar: Styrelsen har en löpande dialog med trädgårdsskötselfirman 
gällande de listade punkterna: 

Maskinpark  
 

- Vår trädgårdsskötselfirma har idag inte eldrivna verktyg i den 
storleksklass som krävs på ett område av Rävens storlek. 
Sådan utrustning kan köpas in, om vi så önskar, men till en 
stor kostnad. Föreningens skötselkostnader kommer då 
också att öka för att täcka leverantörens 
investeringskostnader. 

- Störande buller är ofrånkomligt men skall begränsas så långt 
som möjligt, genom tillåtna arbetstider och uppfyllande av 
miljölagstiftning. Att notera är att mycket buller kommer från 
Solna stads, och Kungshamra’s skötsel. 

- Miljöbensin används redan idag till gräsklippare och 
löv/grusblåsare. 

Gräsmatta - Att klippa gräset ”bara när det behövs” är en avvägning och 
beror mycket på tycke och smak. Somliga vill, att 
gräsmattorna ska se ut som prydliga golfbanor, andra vill ha 
dem mer vildvuxna. En del vill kunna spela fotboll på dem, 
medan andra är rädda för fästingar i högt gräs. 
Under föregående år hade vi problem med att gräset läts 
växa alldeles för högt och vi fick påkalla gräsklippning efter 
att flera medlemmar påtalat missnöjde med höjden. 

Blomsterängar 
 

- Att göra blomsterängar på delar av gårdarnas gräsmattor är 
praktiskt svårt av utrymmesskäl, då gräsmattorna används för 
lek och samvaro. 
Dessutom måste en blomsteräng skötas för att blomma – 
rensas och slås med lie vid rätt tidpunkt. 
Trädgårdsskötselfirman föreslår i stället att låta bli att klippa 
några av kullarna om vi så önskar. 

Vinterunderhåll - Sopsaltning avråds från då saltet förstör växtligheten intill 
vägen och sprider sig också till gräsmattorna. Dessutom 
fastnar salt på skorna och dras in i husen. 

Gångvägar - Gångvägarna mot IP norr om cykelbanan är inte föreningens, 
utan Solna stads. Anmäl gärna till Solna Stad. 

 
Styrelsen avser att se över och eventuellt upphandla ny trädgårdsskötsel. I detta 
arbete kommer vi beakta nyttjande av utrustning som ej drivs av fossila bränslen 
samt begränsa bullernivåer.  
Därmed anser styrelsen motionen besvarad. 
 
  



Motion 3 – Hélène Bernhardt, illerstigen 32 
 
1) Jag föreslår att föreningen låter en del av gräsmattan på baksidan av A-huset få 
växa sig högt och att vi även sår lite ängsblomme-frön för att främja insekter och bin. 
Jag missade att skriva motion om detta i tid förra året men lyfte frågan muntligt på 
stämman. Svaret jag då fick var att i samband med omläggningen av samtliga gårdar 
kommer en del "ängsmark" att avsättas exv runt träden. Det är ju dock högst oklart 
när och om det på sikt kommer bli en omstrukturering och förnyelse av våra gårdar. 
Det hade varit fantastiskt om våra fina gårdar kan få ett välbehövligt ansiktslyft men 
det kanske dröjer 10 år till. Eller mer. I väntan på det projektet är det en ganska enkel 
åtgärd som senare kan ändras när ev gårdsprojekt påbörjas. 
 
2) Jag föreslår att föreningen köper in en fungerande snickarbänk till hobbyrummet. 
Den befintliga kan enbart användas som avställningsyta utan funktion. 
 

 
Styrelsens svar:  

1) Redan idag finns det massor av bin, humlor och andra pollinatörer på vårt 
område, eftersom vi har mycket växtlighet – blommor och blommande buskar 
och träd. Och närheten till ”vild” natur. Det är svårt att avsätta en tillräckligt stor 
yta, som inte används till lek, samvaro och kommunikation, till ”blomsteräng” 
bakom A-huset. En blomsteräng sköter sig heller inte själv, den måste rensas 
och slås med lie vid rätt tidpunkt för att blomma. Många av våra boende är 
rädda för fästingar i högt gräs vilket vi behöver ta hänsyn till. 
 

2) Nuvarande snickarbänk i hobbyrummet är väldigt gammal, sliten och den 
fungerar inte fullt ut som en snickarbänk. Att införskaffa en fullt fungerande 
snickarbänk är därför bara positivt.  
 

Styrelsen yrkar avslag på motionens del 1), och bifall till del 2). 

  



Motion 4 – Mattias Backlund, illerstigen 30 
 
Mattias Backlund föreslår: 
 
1. Att låta uppföra ett kajakställ på en av våra gårdar 
Bakgrund: Föreningen har främjat många intressen som t ex odling och textilier. Våra 
gårdar har mycket plats över till ytterligare initiativ för ökad bekvämlighet och 
livskvalité. En BRF i södra Bergshamra har uppfört ett kajakställ, och det borde även 
finnas på en av våra gårdar. Jag kan personligen ta på mig att bygga ett sådant för 
plats till 4 st kajaker eller paddleboards. Kostnad noll kr. Jag föreslår därför 
stämman att rösta JA till att låta uppföra ett kajakställ på lämplig plats. 
 
2. Att fräscha upp hissar inklusive dörrar 
Bakgrund: Att kliva in i en fräsch hiss ger bra energi. Våra hissar har stora repor på 
ytskikten, och en sliten gammal träpanel. Vissa hissar har undermålig belysning, och 
en tragisk färg som t ex senapsgult. En av våra servicetekniker håller med om att det 
är dags för en ansiktslyftning, som inte kostar mycket. Jag föreslår därför stämman 
att rösta JA till att ta in offert för ytskiktsrenovering hissarna, för vidare beslut. 
 
3. Att köpa in täcken och kuddar till gästlokalen 
Bakgrund: jag har sovit över i många andra BRF gästlägenheter. Samtliga av dessa 
har haft täcken och kuddar. Det känns väldigt ogästvänligt att be släkt och vänner att 
ta med så mycket packning, i synnerhet de som reser med tåg. Jag förslår därför 
stämman att rösta JA till inköp av kuddar och täcken till gästlokalen. 
 
 
Styrelsens svar:  
1) Styrelsens håller med om att satsningen på gemensamma lokaler för olika 

intressen har haft ett betydligt bättre utfall än vad vi kanske trodde att de skulle 
ha. Detta tycker vi är roligt och vi ser att det hjälper till att bygga gemenskapen i 
föreningen. Just det faktum att det växt fram olika intressegrupper runt de olika 
lokalerna hjälper också till att avlasta styrelsen som annars skulle överösas av 
detaljfrågor. 

 
Det faktum att vi har vatten på båda sidorna av oss och framför allt endast 500m 
gångväg från vår tomt ner till Edsviken där det finns en möjlig sjösättningsplats 
för kajaker gör att förslaget kan kännas rimligt och passande för vår förening. 
Styrelsen ser dock två frågeställningar: 

 
1. Styrelsen verkar alltid för alla våra medlemmar och det är viktigt att vi inte 

fyller gårdarna med utrustning för en eller ett fåtal medlemmar. Därför skulle vi 
vilja att man undersöker hur många medlemmar som skulle vara intresserade 
att förvara sin kajak i ett ställ och hur ett sådant ställ i sådana fall behöver vara 
utformat (exempelvis runt lås och insyn). 

2. När vi bygger något, antingen på vår tomt eller i våra lokaler, så är det alltid 
styrelsen som har det yttersta ansvaret att man följer regler och 
bygglovstekniska begränsningar för att bland annat undvika skada på sak eller 
person. Utformningen av ett ställ behöver därför tas fram och antingen 
inhandlas eller byggas på ett fackmannamässigt sätt. 

 
Det finns en del utestående frågor och styrelsen yrkar därför stämman att rösta nej 
till motionen i dess nuvarande form.  
 
Styrelsen uppmanar dock de intresserade att skapa en intressegrupp och i denna 
utreda de frågor som styrelsen ser så att ett beslut, huruvida ett kajakställ ska 



byggas eller inte, sedan kan fattas baserat på medlemmarnas intresse och 
funktionskrav, ställets kostnad och placering samt utformning för att säkerställa att 
det byggs på ett säkert och fackmannamässigt sätt. 

 
   
2) Belysningen i hissarna behöver i relativ närtid bytas ut då lysrören pga. lagkrav 

fasas ut och försvinner från marknaden. Ytskikten i hissarna är tidstypiska i färg 
och material och bitvis slitna. Styrelsens bedömning är att det bör vara möjligt att 
snygga till dem utan att dagens krav på hissar och följande ombyggnadskrav 
kommer gälla.  
Styrelsen tycker att det skulle vara intressant att veta vad en upprustning skulle 
kosta för att bereda frågan vidare.    

 
3) Den samlingslokal som föreningen tillhandahåller för att hyras som gästbostad kan 

inte sägas vara en regelrätt hotell/gästlägenhet utan betraktas mera som ett extra 
rum i den egna lägenheten där man kan låta sina gäster sova över. Styrelsen har 
därför sett det som självklart att man själv håller med täcken och kuddar till sina 
gäster, både av hygieniska och ekonomiska skäl samt att inköp av sängkläder 
innebär att dessa ofta behöver tvättas och det inte är hållbart att frekvent köpa 
nytt. 
 

Styrelsen yrkar avslag på motionen del 1), bifall till del 2) och avslag på del 3). 

  



Motion 5 – Per-Anders Arvidsson, illerstigen 16 
 
Cykelparkering bredvid hissen på källarplanet 
 
Här kommer ett förslag som gör det lättare att använda din cykel dagligen :-) 
 
Jag vill föreslå att vi tillåter cykelparkering bredvid hissen på källarplanet. Det är en 
yta som inte används och skulle vara lämplig för att parkera två cyklar. Det är ont om 
cykelplatser, särskilt för dagligt bruk då väderskydd och stöldskydd nattetid önskas, 
dessutom är platsen bredvid hissen en smidig plats att parkera på utan trängsel och 
utan tunga, trånga dörrar som ska passeras. Det skulle kunna bli totalt 6 platser per 
hus, eller 2 per port. Se bilder på sida 2.  
 
Och gissa vad? Platserna står redan klara att användas. Det kostar ingenting!  
 
Men får man ställa saker där? Är det inte förbjudet enligt brandskyddsregler? Det är 
vad jag har fått höra då jag fört detta på tal tidigare, men det stämmer inte, se 
dokument från MSB, ref 1. Det är främst två saker behöver tas hänsyn till: 
1) trapphuset ska hållas fritt från brännbara föremål och 2) trapphusen skall vara fria 
från föremål som blockerar utrymningsvägar. 
 
Cyklar är inte brännbara, och de kommer att stå parkerade bredvid hissen där de inte 
blockerar utrymningsvägar, alltså är det inget problem att göra detta om vi vill. 
 
Jag vill alltså föreslå inför årsmötet: att parkering av cyklar bredvid hissen tillåts med 
omedelbar verkan. 
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Styrelsens svar: 
Motionären har tidigare ställt samma fråga till styrelsen. Vi har då granskat frågan 
och gjort vår tolkning av MSB:s ”Brandskydd i flerbostadshus” och sedan använt 
försiktighetsprincipen vid vårt beslut att inte tillåta någon förvaring i trapphusen. När 
frågan nu återkom i en motion till årets stämma har vi muntligt pratat med MSB samt 

Bild 1. Två cyklar parkerade på 
platsen bredvid hissen. 

Bild 2.Två cyklar parkerade, och 
fria utrymningsvägar. 



brandskyddsmyndigheten i Solna. I samtliga fall har vi fått svaret att detta inte är 
något man rekommenderar och att det generellt sätt inte är ett acceptabelt sätt att 
utnyttja detta utrymme. Dessa utrymmen ska hållas fria.  
Anledningen man pekar på är att cyklar innehåller en hel del brännbart material 
(sadel, hjul, vajerhöljen, barnsitsar, batterier (i fallet el-cyklar),..) och samtidigt medför 
en stor risk  att sticka ut/hamna ute i utrymningsvägarna. 
Vi har även låtit brandkonsult, Brandkonsulten AB, granska motionen och den lösning 
som föreslås tillsammans med kompletterande bilder och en planskiss över 
källarkorridoren. De har sedan skrivit följande utlåtande: 

 
Styrelsen yrkar med detta utlåtande samt tidigare kommunikation med berörda parter 
avslag till motionen. 


